
 
Anteckningar fört vid SFDFs Götalandskonferens för    
distriktsansvariga 2011-10-22--23 i Jönköping. 

 
 
 
Närvarande: se deltagarförteckning 
 
 

1. Konferensens öppnande 
Thore Johansson, SFDF, hälsade de närvarande välkomna till Elite Hotels, Jönköping och 
förklarade konferensen för öppnad.  
Utsänd dagordning godkändes.  
Deltagarna gjorde en snabb presentation av sig själva och därefter valdes till mötesordförande 
Thore Johansson samt Bengt Ivarsson till att föra anteckningar. 
Thore tackade för förtroendet och uttryckte sin glädje att se så många representanter från 
domarna i Götalandsdistrikten, men även från Gotland eftersom Svealandskonferensen blivit 
inställd.   

2. Föregående mötesanteckningar  
Detta genomgicks noggrant och flera av punkterna kommer upp i årets konferens och lades 
med detta konstaterande till handlingarna. 

3. Information från SFDF 
En information lämnades om följande ämnen:  

 SvFF Centrala Domarkonferens 

o Rekryteringsprojektet för rekrytering av nya fotbollsdomare nu och i framtiden 
o AD i div 1, herrar och damallsvenskan (minst div IV domare) 
o Domare i div 1, damer (2013 regiondomare) 
o Kurs- och fortbildningsverksamheten samt LDO  
o SvFF utbildning CDO o RDO på lokala platser 
o Ungdomsdomarutbildning före steg 1 
o LDO skall avsättas pengar till av distrikten. SvFF-DK stöttar i denna fråga 
o Rekrytering av nya domare och deras uppföljning 
o Hur förbereds de nya DI 

  Vid CDK ställdes frågan: Vilken service kan föreningarna kräva i antal domare per match      
   under hela säsongen för huvuddomare och AD till herr div 5/ damer div 3. 

   SvFF har erbjudit distrikten en RI för fortbildning av LDO (7 st utnyttjade möjligheten att   
      använda RI). 
   Många förstaårsdomare slutar mycket pga dålig uppföljning. 

• Distriktsbesök av SvFF-DK 
o Kvarvarande distriktsbesök 2010:  

 Skåne 
 Gotland  

o Distriktsbesök 2011 



 Jämtland/Härjedalen 
• Gotland 
• Dalarna 
• Bohuslän 

 Mötet mellan domarorganisationerna – SvFF – UMBRO om domardräkten 
• Lokala avtal med butiker. Hur många klubbar har det? 
• Hur löser vi framtida inköp så att vi får dräkterna i tid (se punkt 4) 

 Möte mellan SvFF-DK och SFDF 
• Arvodesförhandlingar i framtiden 
• Distriktsbesöken av DK 
• Hur Domarklubbarnas roll efter införandet av FOGIS 

4. Mötesdiskussioner 
Jan-Ingmar Svensson redogjorde för hur domarverksamheten numera fungerar i Skåne. 
Smålands domare i div IV/V/VI måste närvara vid minst 3 medlemsmöten. En 
klassificeringsfråga. 
Mötet ställde frågan hur domarklubbarna i Halland får information från DK eftersom inget 
samarbete finns. Något svar erhölls inte. 
 
Betalningssättet av matcharvodet diskuterades. Halland och Gotland distriktsförbund betalar 
domararvoden till domaren. Halland betalar ut tre gånger i veckan hela arvodet till domaren. 
Föreningarna betalar en serviceavgift på 20:-/uppdrag för detta eftersom förbundet förmedlar 
avgiften. Matchrapport och underskriven räkning inskickas av domaren. Gotland betalar en 
gång per månad. 
 
En redogörelse gjordes från mötet mellan SvFF, domarorganisationerna och UMBRO i maj 
där alla är överens om att domartröjan som tog slut inte är acceptabelt. Tyvärr så har de tröjor 
som beställts för leverans i september skickats med båt i stället för som bestämt med flyg. 
Detta innebär att de levereras först i november.  
En ny domardräkt kommer 2013 varför det är angeläget att till nästa år eliminera förseningar 
av leverans bl.a. genom att förändra beställningsförfarandet. 
Det är också angeläget att teckna lokala avtal med en leverantör/butik för att få en bra prisbild 
för klubbens medlemmar. 
 
Några frågor som kom upp är: 

• Går det redan att till januariutbildningen få en pdf-bild på den nya domardräkten 
kommande år 

• Går det att bestämma tre färger som skall gälla och endast byta ut en fjärde färg 
• Viktigt att ett möte sker med UMBRO och SvFF redan i maj 
• Bl.a. förstaårsdomarna använder den vändbara 
• Viktigt att alla domarna redan innan semestern får ut informationen 
• Pga ändrat tyg i nya tröjan blev färgnyansen på lime inte samma som den föregående 
• Stor försening på septemberleveransen i Östergötland/Småland (november) Se ovan! 

 
I RF´s stadgar 8 kap Föreningar, Medlemskap i specialdistriktsförbund står:  
Föreningen bedriver sådan idrottslig verksamhet som administreras av det SF till vilken ansökan 
ges in samt även i övrigt uppfyller de särskilda villkor för medlemskap som SF uppställer i sina stadgar. 



SvFF tolkning är: Supporterförening, domarklubb eller annan sådan intresseförening, vars medlemmar inte 
utövar den idrott som vederbörande SF administrerar, kan inte anslutas till SF. 
Varför tillhör vi inte fotbollsfamiljen? SFDF tar upp frågan med Anne-Lie Larsson varför inte 
vi får ingå i fotbollfamiljen. Är det för vi skall vara en opartisk del av fotbollen? 
 

En information lämnades om nästa års konferens och Förbundsmöte som kommer att äga 
rum den 4 - 5 februari 2012.  
 

En genomgång av kontaktpersonerna till SFDF i de olika klubbarna i Götaland genomfördes. 

5. Sociala medier 
Vad får man skriva om sina kollegor, lagen man dömer och spelare? Det är bra om vi som 
domarorganisation, distriktens DU/DK har en gemensam policy. SvFF-DU har idag i sin 
utbildning lagt in ett block om detta. Hänsyn måste dock tas till yttrandefriheten.  
En rekommendation är att inte i dessa media kommentera egna domslut eller andra domares 
agerande. Diskussionsforum på FDK hemsida bör ske endast för inloggade medlemmar.  
 
Det är viktigt att domarna kan få stöttning av sina distrikt med stökiga föreningar så att 
domarna väljer att anmäla föreningen för att slippa obehag. Det borde finnas en möjlighet att 
kunna informera distriktet om denna förening utan att domaren blir uthängd. 

6. Framtiden för domarklubbarna 
En diskussion skedde om hur vi kan få fart på FDK/FDF och hur kan vi behålla tempot i våra 
klubbar. Verksamheten är mycket varierande. Matchfördelningens försvinnande har satt spår. 
Hur kan vi behålla tempot i våra klubbar mm? 
Ta fram två till tre punkter om vad vi kan göra och vad som kan hända inom tre år.  
Hur kan vi få fart på FDK/FDF 
• Avtal med kläder för endast medlemmar 
• Införande av klassificeringsförberedande medlemsmöte på spelfria dagar. Jobba med 

coacher för att få till detta (minst 3st). 
• Ha bättre innehåll och kvalité på medlemsmötena 
• Ha diskussionsforum för ungdomsgrupp 
• Bli en del av fotbollsfamiljen och kunna gå med i RF. 
• Ha konferenser mellan FDK och FDF flera gånger om året. 

7. SFDF hemsida och dess utveckling 

Mötet var enigt om att hemsidan blivit mycket bättre. Passningen från SvFF kommer i 
fortsättningen att hämtas via SFDF hemsida via ett mailutskick. 

8. Ersättningsförhandlingar  
Diskuterande gällande treårsavtal när det gäller domarersättningar. Förhandlingsgruppen 
noterade att vid nästa ersättningsförhandling se över div III, futsal och kvalersättningarna. 
Procentsatsen mellan domare och assisterande skall kvarstå så väl i distriktsserier som 
förbundsserier. 



9. FOGIS 
Tillsättning av domare via FOGIS sker under veckan medan de flesta distrikt lämnar över till 
domarklubbarna på helgerna from fredag kväll.  
Att skicka ut ex.v. kallelse till klubbmöte mm via FOGIS har visat sig effektivt eftersom alla 
verksamma domare läser detta. Det går inte att bifoga filer. 
Ett utvecklingsarbete pågår men det skickas aldrig ut vad som utvecklats och när. 

10. Information från valberedningen 
Kjell Wegeborn information om valberedningens arbete inför Förbundsmötet.  

11. Övriga frågor 
Betalning via konto 
Att betala matcharvodet och resorna via konto har blivit vanligare. SFDF är positiva till detta 
såvida distriktsförbundet står som garant för att domaren får ersättningen. De måste skapas 
lokala avtal om antalet bankdagar dock skall kontantbetalning finnas kvar som möjlighet.  
Det konstaterades också att det är fotbollsföreningarna som begärt att betalning via konto 
skall vara möjligt. 
Se även under punkt 4 hur Halland och Gotland löst frågan. 
 
 
Nästa års Götalandskonferens 
Deltagarna vill att nästa års konferens hålls den 27-28 oktober 2012 och i samma form.  
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